
Byl krásně barevný a veselý,
tak jak svátky jara mají být
a dokresloval velikonoční
atmosféru akce, kterou skvěle
připravily ženy z Klubu přátel
školy. Malšická hudební
skupina JEN TAK a děti s paní
učitelkou Marcelou Trskovou,
rozezpívaly dospělé i malé
děti. Tomáš Matějíčků pletl se
zájemci pomlázky z pediku,
a že mu to šlo od ruky. Iveta
Brůnová napekla s dětmi veli-
konoční dobroty. Počet pří-
tomných převyšoval kapacitu
Galerie, níže akci popisuje
a fotografie dodala paní kro-
nikářka Zdenka Housková.

Konečně jsme se mohli
potkat u stromečku, nebyl
vánoční, ale jarní a vyrostl
nám v Galerii.

V květnu začne několik
staveb najednou a to: rekon-
strukce chodníků v Oboře
a v Maršově, rekonstrukce
chodníku před kulturním
domem. Oprava místních
komunikací v Dobřejicích
a ve Všechlapech. Po schvá-
lení výběrového řízení Kra-
jem začne stavba okružní
křižovatky a souvisejících
chodníků. V květnu by také
měla začít rekonstrukce ČOV,
v tomto roce končí povolení
k provozování.

Vám všem, kteří jste se do
přípravy Velikonočního od-
poledne zapojili, věnovali jste
svůj volný čas přípravě, a to
zcela zdarma pro nás
všechny, moc děkuji.

Naštěstí bydlení na faře už
funguje a můžeme se
věnovat dalším rozběhnutým
projektům.

Připravujeme výběrové řízení
na dětské hřiště v Malšicích,
které chceme zrealizovat co
nejdříve, protože kapacita
dětského hřiště u školky je
zaplněná školkovými dětmi
až do odpoledne, veřejnost
ho může využívat pouze
mimo provoz školky, takže
velmi omezeně.

Tady bych chtěla poděkovat
jmenovitě hasičům: panu
Ladislavu Tomáškovi, Petru
Mrzenovi, Jiřímu Hůlovi,
Davidovi Kupkovi, Petru
Švecovi, kteří pomohli zdar-
ma ukrajinským obyvatelům
na faře vynosit do druhého
patra postele, a i ostatním
ledničky a pračky. Na faře
bohužel není výtah a většina
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Co se ještě děje v obci?

nájemníků jsou ženy nebo
částeční invalidní důchodci
a nebylo to v jejich silách.

Vzhledem k situaci s nedo-
statečnou kapacitou, která
nastala v mateřské škole, je
jisté, že musíme přistavět
školku. Samozřejmě, že sle-
dujeme demografický vývoj
počtu narozených dětí
několik let dopředu, a to právě
proto, abychom byli včas na
tuto situaci připraveni. Ale
v této křivce nenajdeme děti,
které se přistěhují nebo
přibydou v Malšicích tzv.
školkovou turistikou. To
znamená, že rodiče z jiného
katastru, aby zajistili místo ve
školce svému dítěti, přihlásí
k někomu v Malšicích svoje
dítě k trvalému pobytu.
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měl městys Malšice v rozpoč-
tu na chodník v Bechyňské
ulici 2 miliony korun bez
DPH. Po výběrovém řízení má
městys Malšice uhradit za
chodníky 3.945.406, 91 Kč bez
DPH. Starostka navrhla udělat
celou stavbu včetně chodní-
ku v Bechyňské ulici, protože
finance na to městys má. Za-
stupitelé souhlasili. Výstavba
okružní křižovatky v Mal-
šicích proběhne během
měsíce května až listopadu
tohoto roku.

Zastupitelstvo Městyse Mal-
šice bere na vědomí protokol
o otevírání nabídek v elek-
tronické podobě, zprávu
o hodnocení nabídek a pro-
tokol o posouzení splnění
podmínek účasti v zadá-
vacím řízení uvedené v pří-
lohách č. 1 - 2 k návrhu č.
557/RK/22 na plnění veřejné
zakázky s názvem „Moder-
nizace silnice II/137 Slapy
průtah“ a „Chodník podél
II/137 – Bechyňská ulice
a okružní křižovatka II/137
III/13710 a MK, Malšice“
konané v režimu zjednodu-
šeného podlimitního řízení
za podmínek dle § 53 zákona
č. 134/2016 Sb., o zadávání
veřejných zakázek, ve znění
pozdějších předpisů.

Zastupitelstvo Městyse

3. uzavření smlouvy o dílo ve
znění dle přílohy č. 3 k návrhu
č. 84/RK/22;

2. v případě neuzavření
smlouvy s vybraným doda-
vatelem možnost uzavřít
smlouvu s: název spo-
lečnosti: EUROVIA CS, a.s. se
sídlem: U Michelského Lesa
1581/2, 140 00 Praha 4 -
Michle, IČO: 45274924, za
cenu nejvýše přípustnou 26
661 938,00 Kč bez DPH, 32
260 944,98 Kč vč. DPH,

1. výběr dodavatele k uzavře-
ní smlouvy na akci „Moder-
nizace silnice II/137 Slapy
průtah“ a „Chodník podél
II/137 – Bechyňská ulice a
okružní křižovatka II/137
III/13710 a MK, Malšice“:
název společnosti: SWIE-
TELSKY stavební s.r.o. se
sídlem: Pražská tř. 495, 370 04
České Budějovice, IČO:
48035599 za cenu nejvýše
přípustnou 25.869.246,65 Kč
bez DPH, 31.301.788,45 Kč vč.
DPH,

Malšice schválilo:

Usnesení č. 20/22/ZM:

Pro: 9 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

Pro: 9 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

Pro: 9 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

Zastupitelstvo městyse Mal-
šice potvrdilo a schválilo
jako vítěze výběrového říze-
ní na akci Oprava chodníků
Obora - Maršov firmu Tábor-
ské stavby s.r.o. s nejnižší
nabídkovou cenou ve výši
2.526.835,52 Kč bez DPH.

4/ Do výběrového řízení na
akci Oprava chodníků u KD
byly vyzvány 3 firmy. Firma
HES stavební s.r.o. Praha,
Táborské stavby s.r.o. Tábor,
a Profastav s.r.o. Tábor. Pan
Pavel Kašpar předseda vý-
běrové komise uvedl, že
výběrová komise vybrala jako
nejvýhodnější nabídku firmy
Profastav Tábor s.r.o. s nej-
nižší nabídkovou cenou ve
výši 640.202 Kč bez DPH.

Zastupitelstvo městyse Mal-
šice potvrdilo a schválilo
jako vítěze výběrového říze-
ní na akci Oprava chodníků
u KD firmu Profastav Tábor
s.r.o. s nejnižší nabídkovou
cenou ve výši 640.202 Kč bez
DPH.

3/ Do výběrovém řízení na
akci Oprava chodníků Obora
- Maršov byly vyzvány 3
firmy. Firma HES stavební
s.r.o. Praha, Táborské stavby
s.r.o. Tábor a Profastav s.r.o.
Tábor. Pan Pavel Kašpar,
předseda výběrové komise
přednesl zastupitelům, že
komise vybrala jako nej-
výhodnější nabídku firmy
Táborské stavby s.r.o. s nej-
nižší nabídkovou cenou ve
výši 2.526.835,52 Kč bez DPH.

Usnesení č. 21/22/ZM:

5/ Do výběrového řízení na
akci Projekty vrty s připo-
jením Maršov – Obora byly
k podání nabídky přímo
vyzvány 4 firmy. Firma SAMÁ
VODA s.r.o. Praha, Vodní
zdroje a.s. Praha, Ing. Lucie
Janoušková Mníšek pod Brdy
a VSP-projekt v.o.s. Tábor.
Předseda výběrové komise
pan Pavel Kašpar uvedl, že
výběrová komise vybrala jako
nejvýhodnější nabídku firmu
Vodní zdroje a.s. Praha
s nejnižší nabídkovou cenou
ve výši 97.280 Kč bez DPH,
jednotlivě na vrty v Maršově
i v Oboře.

Usnesení č. 22/22/ZM:

ZÁPIS z 26. zasedání
zastupitelstva  městyse Malšice

Místo konání:
Galerie Malšice

Ing. Novák Martin,

Omluveni:

2
Občané:

2. Výběrové řízení – Okružní

Hofmanová Jana

Ověřovatelé zápisu:

17.00 hodin

Zasedání řídil:

Začátek:

Ing. Novák Martin,

Ing. Kašpar Pavel,

Šebková Miloslava MBA

Ing. Hejný Pavel,

Mgr. Klíma Pavel,

Přítomni:

Šebková Miloslava MBA,
M r. Šedivá Hana,UD
Šimota Martin

Novák Petr,
Ing. Randa Antonín,

starostka

Ing. Janoušek Jaroslav, Ing.
Kníže Libor

Zapisovatelka:

Ing. Randa Antonín

1. Zahájení
Návrh programu:

křižovatka a Bechyňská
ulice

3. Výběrové řízení – Oprava
chodníků Obora - Maršov

7. Pozemky

9. Diskuse
10. Závěr

4. Výběrové řízení – Oprava
chodníků u KD

6. Rozpočtová opatření

8. Různé

5. Výběrové řízení – Projekty
vrty s připojením Maršov
- Obora

Jihočeský kraj financuje
v Malšicích pouze stavbu
okružní křižovatky a městys
Malšice chodníky. Původně

Za ověřovatele zápisu navrhla
pana Martina Nováka a pana
Antonína Randu, zapisovatel-
kou jmenovala paní Janu
Hofmanovou. Všemi hlasy
schváleno. Dále konstatovala,
že zápis z minulého zasedání
byl řádně vyvěšen na úřední
desce, nebyly vzneseny
žádné připomínky a byl tudíž
schválen.

2/ S výsledkem výběrového
řízení na výstavbu „Chodník
podél II/137-Bechyňská ulice
a okružní křižovatka II/137
III/13710 a MK Malšice“
seznámila přítomné paní
starostka Miloslava Šebková.
Zadavatelem výběrového
řízení byl Jihočeský kraj
a řízení proběhlo v Českých
Budějovicích. Výběrové řízení
bylo vypsané společně se
stavbou Modernizace silnice
II/137 Slapy průtah. Nejnižší
nabídkovou celkovou cenu
na všechny stavby podala
firma Swietelsky stavební
s.r.o.: 25.869.246,65 Kč bez
DPH. Na druhém místě byla
firma EUROVIA CS a.s.
s cenou 26.661.938 Kč bez
DPH, firma Dřevotvar –
řemesla a stavby s.r.o. s cenou
29.065.449,73 Kč bez DPH
a Metrostav infrastructure a.s.
s cenou 29.892.207,60 Kč bez
DPH.

1/ Jednání zastupitelstva
Městyse Malšice zahájila
starostka Miloslava Šebková
a konstatovala, že je přítom-
no 9 zastupitelů, zasedání
zastupitelstva je tak usnášení
schopné a schvalovací
kvórum činí 6 hlasů.

konaného dne 28. 3. 2022

Pokračování na str. 3 >>>
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6/ Rozpočtová opatření č. 2
a 4 v pravomoci starostky
vzali zastupitelé na vědomí
a návrh 5. rozpočtového
opatření, kde jsou zahrnuty

Pro: 9 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

Zastupitelstvo městyse Mal-
šice potvrdilo a schválilo
jako vítěze výběrového
řízení na akci Projektová
dokumentace stavby Vrtaná
studna s připojením část č. 1
Maršov, firmu Vodní zdroje
a.s. Praha s nejnižší na-
bídkovou cenou ve výši
97.280 Kč bez DPH.

Usnesení č. 24/22/ZM:
Zastupitelstvo městyse Mal-
šice potvrdilo a schválilo
jako vítěze výběrového ří-
zení na akci Projektová
dokumentace stavby Vrtaná
studna s připojením část č.
2- Obora firmu Vodní zdroje
a.s. Praha s nejnižší nabíd-
kovou cenou ve výši 97.280
Kč bez DPH.

Pro: 9 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

Usnesení č. 23/22/ZM:
výdaje na právě schválená
výběrová řízení, zastupitelé
v tomto bodě schválili všemi
hlasy.

Zastupitelstvo městyse bere
na vědomí rozpočtové opa-
tření č. 2 a 4 v pravomoci
starostky a schválilo 5. roz-
počtové opatření, ve kterém
se promítlo zvýšení výdajů
v odpovídající výši ze
schválených výběrových
řízení.

Pro: 9 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

7/ Pozemky
Zastupitelé se shodli na smě-
ně pozemků s vlastníkem, na
jehož pozemcích je hlavní
přivaděč vody. Bylo potřeba
přesně zaměřit a vytyčit
přivaděč, aby zbytečně ne-
došlo ke směně pozemků
o větší výměru než je
nezbytně nutné. Zastupitelé
tedy rozhodovali podle
geometrického plánu 1025-
11/2022, ve kterém je již
přesná výměra známa. Vlast-

Usnesení č. 25/22/ZM:

Usnesení č. 26/22/ZM:
Zastupitelstvo městyse
schválilo směnu pozemků
městyse v k.ú. Malšice
p.č.179/45,179/46 a 179/47
o celkové výměře 618 m
s panem Kamilem Strnadem
za jeho pozemky p.č. 134/19
o celkové výměře 340 m .
Rozdíl ve směně je 278 m
tuto výměru uhradí pan
Strnad, přičemž cena za m
je 800 Kč a doplatek je tedy
222.400 Kč.

2

2

2

2

,

Pro: 9 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

ník pan Kamil Strnad, na
jehož pozemcích je přivaděč
umístěn, souhlasí se směnou
části jeho pozemků p.č.
134/18 v k.ú. Malšice, s částí
pozemků ve vlastnictví
městyse p.č. 179/22, p.č.
179/18 a p.č. 179/39 v k.ú.
Malšice a s doplatkem za roz-
dílnou výměru pozemků.
Zastupitelé se shodli na
směně těchto pozemků a do-
placení rozdílu ve směně 278
m v ceně 800 Kč/m tj.
222.400 Kč.

2 2

>>> Pokračování ze str. 2
e) Vzhledem k tomu, že se

jednání zastupitelstva zú-
častnil pan Jiří Hůla, paní
starostka navrhla přednostně
řešit bod, který se týkal
žádosti hasičů. Přítomné
informovala o žádosti SDH
Malšice o finanční dar ve výši
220.000 Kč, na nákup vy-
bavení a překážek pro mladé
hasiče. Pan Hůla doplnil
žádost ještě o nákup menších
stanů. V tomto bodě paní
starostka dále informovala
o přípravě žádosti s názvem
Obec přátelská rodině a se-
niorům ze státního rozpočtu
z MPSV. Součástí této dotace
je i nákup pro mladé hasiče,
lze požádat i o zaplacení
kapely hasičům na soutěž
v červenci, lze požádat i o pří-
spěvek na příměstské tábory,
na všechny akce, které
probíhají v Galerii, na letní
kino, na kurzy ručních prací,
na autobusy pro zájezdy
seniorům atd, až do výše
900.000 Kč. Pokud dotaci
obdržíme, proplatí nám vše,
co zakoupil městys v roce
2022 na činnosti, které
zmiňovala. Proto navrhovala,

8/ Různé

Pokračování na str. 4 >>>
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Co se ještě děje v obci?

Bohužel, s tím se nedá nic
dělat, dítě s trvalým pobytem
u nás musíme do školky vzít.
Počet dětí ve školce ovlivňuje
i odklad dítěte s nástupem do
první třídy, konečné rozhod-
nutí o odkladu je na rodičích,
nikoliv na tom, zda je místo ve
školce. Také musíme připo-
čítat děti rodičů, kteří v Malši-
cích a v okolních obcích
postavili nebo zrekonstruo-
vali domy. Ty také nemůžeme
včas zahrnout do demogra-
fického vývoje. Tímto jsme
byli najednou postaveni před
problém s nedostatečnou
kapacitou školky.

Nárůst dětí ve školce se
pochopitelně promítne i do
kapacity školy, proto jsme
zahájili práce na projektu
přístavby mateřské školy
a nástavby základní školy.
Odhadované náklady na obě
přístavby jsou cca 20.000.000
Kč. V tuto chvíli a v této době

Proto se začalo řešit umírnění
projektu stavby hasičárny,
jejíž cena se zděnou přístav-
bou byla odhadována na
cca 20.000.000 Kč bez DPH.
Městys musí počítat s cenou
s DPH, protože si DPH ne-
odečte. Zastupitelé se na
poradě převážně shodovali
na stavbě ocelové haly pro
hasiče za kolejemi, zatím bez
zděné přístavby v částce cca
7.000.000 Kč bez DPH s tím,
že k hale by bylo možné
podle finančních možností
městyse postupně přista-
vovat. Původně jsme před-
pokládali, že na stavbu
hasičárny budeme požado-
vat dotaci z KIF (Krajský
investiční fond). Vzhledem

jsme museli začít počítat
volné finance, již zasmluv-
něné a vysoutěžené akce
a začít uvažovat, co si může
městys dovolit zafinancovat
v letošním roce a co může
přesunout do dalšího období.

>>> Pokračování ze str. 1

telné a neovlivnitelné situace
máme počítat s negativním
dopadem na provádění díla,
a to s dodržením termínu
a nákladů na dílo z důvodu
dlouhodobého vlivu událostí.
Konkrétně hrozí nedostatek
pracovníků, věcí, surovin,
a materiálů potřebných k re-
alizaci díla a s tím i dodatečná
platba. Mám obavy, že takto
se na nás obrátí i další firmy se
kterými máme uzavřenou
smlouvu o dílo. A zase to
bude o penězích.

Co se ještě děje v obci?

Po letech se nám podařilo dát

dohromady evidenci hřbi-

tova v Maršově, věřte, nebylo

to jednoduché, záleželo na

tom, zda se přihlásí k hro-

bovému místu pozůstalí,

někteří zde už léta nebydlí.

Děkujeme vám, že jste nám

s evidencí pomohli.

Hezké jaro
Miloslava Šebková

k tomu že do KIFu můžeme
požádat pouze o jednu
dotaci, budeme žádat na
přístavbu školky a školy.

Právě jsem obdržela dopis od
firmy, která u nás vyhrála
výběrové řízení a máme s ní
již uzavřenou smlouvu o dílo.
Upozorňuje nás na okolnosti
vyšší moci - válečná situace
na Ukrajině. Sděluje nám, že
z důvodu této nepředvída-

Ohledně stavby nová hala-
hasičárna, se sejde pracovní
skupina složená z hasičů, za-
stupitelů a projektanta. Bude
záležet jen na nich, jak rychle
budou chtít postavit halu,
protože menší halu zvládne
městys z vlastních, případně
půjčených prostředků, ale
u větší stavby již budeme
muset čekat na případné
dotace, pokud budou vypsá-
ny. Ale jedno je jisté, všichni
se shodujeme na tom, že
hasiči nové a modernější
zázemí potřebují, jenže
všechno je o penězích.
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Paní doktorka se tedy ptala
proč jsou třídy děleny, když
by mohly v tomto počtu být
děti v jedné třídě.

v tělocvičnách a sálech je až
poslední možností. Paní sta-
rostka uvedla, že je připra-
vená ubytovat uprchlíky ještě
v obecních prostorách, ale
také jednala s vedením
Jednoty ohledně možnosti
úpravy 1. patra nákupního
střediska v Malšicích, které je
v podstatě prázdné. Dále
navrhla, že bude hledat
dotace na vybudování bytů.
V Maršově je bývalá prodejna
nebo zvažuje stavební úpravy
půdních prostor v Třebeli-
cích. Diskuse kolem ubytova-
cích kapacit pro občany
Ukrajiny se stočila i na nedo-
statek místa v mateřské škole.
Jedná se o místa pro naše
děti, nikoliv z jiných obcí.
Málo místa v MŠ vzniká
i odklady prvňáčků. Jednou
z variant je možnost i odlou-
čené třídy pro MŠ nebo
přístavba dalšího kontejnero-
vého modulu ke školce
anebo nástavba na součas-
nou kontejnerovou přístavbu
u školy. Starostka zmínila, že
osloví projektanta, který
navrhne řešení a hlavně
i finanční náročnost a samo-
zřejmě poptá možnost
dotací. Pokusí se předat infor-
mace do příštího zasedání.

j) Pokutu, kterou jsme
neoprávněně dostali od CRR
za nedodržení počtu tříd
v základní škole, může ještě
přehodnotit finanční správa
a jak paní starostka uvedla,
byly finanční správě zaslány
všechny podklady. Paní
doktorka Hana Šedivá se
v diskusi kolem navýšení
kapacity ve škole zeptala
pana Pavla Klímy, kolik je
vlastně v současné době kóta
na jednu třídu. Pan Pavel
Klíma vysvětlil, že je to 30 dětí.

k) Starostka požádala za-
stupitele o schválení podání
žádosti o dotaci do MAS na
opravu části zdi kolem
kostela, cena za opravu se
nyní pohybuje okolo 1 mil. Kč.
Zastupitelé všemi hlasy sou-
hlasili. Pan Pavel Hejný se
dotázal, zda by park okolo
kostela mohl být přístupný.
Paní starostka sdělila, že již
přístupný je, volný vchod je

>>> Pokračování ze str. 3

Zastupitelstvo městyse
schválilo podání žádosti o do-
taci z MPSV na projekt Obec
přátelská rodině a seniorům
pro rok 2022 včetně poža-
davku pro vybavení hasičů.

b) Zastupitelstvo bere na
vědomí Vyúčtování nájem-
ného společností ČEVAK a.s.
za období 04-12/2021.

f) Zastupitelé v tomto bodě
schválili Dodatek č. 1 na
opravu Úřadovny Všechlapy.
Dohodou smluvních stran
byla na základě odsouhla-

c) Zastupitelstvo bere na
vědomí Protokol ČIŽP o kon-
trole hospodaření v lesích
městyse Malšice. Nebyly
zjištěny nedostatky v dodr-
žování ustanovení právních
předpisů a rozhodnutí týkající
se funkcí lesa jako složky
životního prostředí na po-
zemcích určených k plnění
funkcí lesa ve vlastnictví
Městyse Malšice.

aby hasiči, v částce o kterou
žádají, udělali objednávku
toho, co plánují koupit, ale
uhradil by vše na fakturu
přímo městys. Výhoda je
v tom, že při obdržení dotace
dostaneme peníze zpět,
pokud neuspějeme s dotací,
stejně bychom finance hasi-
čům poskytli v požadované
výši. Ovšem když by to
nakupovali hasiči na sebe,
nemůže městys finance
nárokovat z dotace.

Pro: 9 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

Usnesení č. 27/22/ZM:

a) Zastupitelstvo bere na
vědomí Výroční zprávu
knihovny Malšice za rok 2021.

d) Zastupitelstvo bere na
vědomí Zprávu auditora za
rok 2021. Auditoři konsta-
tovali, že přezkoumávané
hospodaření je ve všech
významných ohledech v sou-
ladu se zákonem č. 420/2004
Sb. Byly zjištěny pouze
drobné chyby a nedostatky,
které nemají vliv na hospo-
daření územního celku.
Nebyla identifikována žádná
rizika.

seného Změnového listu č. 1
a Soupisu víceprací a mé-
něprací stanovena cena
v Dodatku č.1 ve výši
163.233,21 Kč bez DPH.

Usnesení č.29/22/ZM:

Zastupitelstvo městyse
schválilo Dodatek č.1 na
opravu Úřadovny Všechlapy.

g) Hasičský záchranný sbor
Jihočeského kraje vyzývá
občany, aby z důvodu vel-
kého sucha omezili pálení
biologického odpadu v pří-
rodě.

h) Starostka předložila zastu-
pitelům Smlouvu o smlouvě
budoucí o zřízení věcného
břemene „ Maršov Švarc kNN“
za úplatu ve výši 10.000 Kč
a zastupitelé ji všemi hlasy
schválili.

Zastupitelstvo městyse
schválilo Smlouvu o smlou-
vě budoucí č:TA-001030
068590/002-SECB o zřízení
věcného břemene „Maršov
Švarc kNN“ za úplatu ve výši
10.000 Kč.

Usnesení č. 28/22/ZM:

Pro: 9 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

Pro: 9 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

ch) Starostka se v pátek 18.
března večer zúčastnila vi-
deokonference s hejtmanem
Jihočeského kraje, který
starosty obcí vyzval k povin-
nosti vyhledat ubytovací
zařízení pro uprchlíky z Ukra-
jiny. Protože středočeský
a jihomoravský kraj je
zahlcený, musí každý kraj
ubytovat určitý počet Ukra-
jinců. Jihočeský kraj má
ubytovat 8805 občanů
Ukrajiny. Za tímto účelem byl
zpracován přepočet na
jednotlivé obce, Malšice mají
směrné číslo 25. Paní sta-
rostka a také pan Pavel Klíma
zastupitelům vysvětlili, že se
přijíždějící uprchlíci musí
hlásit do tzv. KACPU, to je
Krajské asistenční centrum
pomoci Ukrajině. Problém, je,
že zde máme více uprchlíků,
ale nejsou zapsáni v KACPU.
Pan Klíma dále uvedl, že
budou vypsány finanční pří-
spěvky z MMR na vybudování
nebo opravy ubytovacích ka-
pacit. Ubytovávání uprchlíků

za farou, rozpadlá dřevěná
dvířka byla odstraněna
a vchod zůstane volný a také
železná brána se nebude
zamykat. Park po vykácení
starých poškozených stromů
bude nově obnoven.

Usnesení č. 30/22/ZM:

l) Pan Vladimír Beneš podal
zastupitelstvu návrh na po-
řízení změny územního
plánu zkráceným postupem
z důvodu oprávněného
užívání vlastnických práv k po-
zemku p.č.494/10 o výměře
309 m v k.ú. Malšice. Paní
starostka uvedla, že na po-
zemku byla postavena stavba
bez povolení, pozemek je
určený územním plánem pro
stavbu komunikace. Dotázala
se tedy pořizovatele a tvůrce
územního plánu, po jejich
stanovisku se budou zastu-
pitelé dále žádostí zabývat.

2

m) V souvislosti s dotazy na
umístění do sociálního by-
dlení v objektu bývalé fary,
starostka předložila zastupi-
telům podmínky, které jsou
následující: Osobou v bytové
nouzi se rozumí osoba
v ekonomicky produktivním
věku, která nemá uzavřenou
jinou nájemní smlouvu,
nemá ve vlastnictví ani
spoluvlastnictví bytový dům,
rodinný dům, byt, dům pro
rekreační nebo jiné ubytovací
účely a zároveň její průměrný
čistý měsíční příjem v období
12 kalendářních měsíců před
uzavřením nájemní smlouvy
nepřesáhl 0,6 násobek
průměrné měsíční mzdy.
Nájemní smlouva může být
také uzavřena s osobou
z cílové skupiny, která není
v ekonomicky produktivním
věku (tj. 65 let a výše), když
minimálně dalších 50% členů
užívajících domácnost, je
v ekonomicky produktivním
věku (15 až 64 let) a zároveň
jsou splněny výše uvedené
podmínky, kdy tato osoba
nemá uzavřenou jinou ná-
jemní smlouvu, nemá ve
vlastnictví ani spoluvlast-
nictví bytový dům, rodinný

Pro: 9 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

Zastupitelstvo městyse
schválilo podání žádosti
o dotaci z MAS na opravu zdi
kolem kostela.

ZÁPIS z 26. zasedání

Pokračování na str. 5 >>>
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>>> Pokračování ze str. 4

starostka:
Miloslava Šebková MBA

Jana Hofmanová
zapsala:

ověřili:
Ing. Martin Novák
Ing. Antonín Randa

dům, byt, dům pro rekreační
nebo jiné ubytovací účely
a zároveň její průměrný čistý
měsíční příjem v období 12
kalendářních měsíců před
uzavřením nájemní smlouvy
nepřesáhl 0,6 násobek
průměrné měsíční mzdy.

9/ Diskuse
Pan Pavel Kašpar se zeptal,
jestli by přístavba na škole
mohla být použita i jako
mateřská škola. Pavel Klíma
odpověděl, že je to samo-
zřejmě možné.

10/ Závěr
Na závěr starostka poděko-
vala všem přítomným za
účast a v 19.00 hodin zase-
dání zastupitelstva ukončila.

n) V tomto bodě jednání
starostka přítomné informo-
vala o schůzce s projektan-
tem a s panem místosta-
rostou, nad přípravou stavby
nové hasičské zbrojnice.
Projektant vycházel z čísel,
která již nejsou aktuální, např.
kolik členů má zásahová
jednotka. Vzhledem k ceně
stavby nové hasičské zbroj-
nice, která se v dnešních
cenách může pohybovat
okolo 17 milionů korun,
hledali úspory. Po debatě
došli k závěru, že úspory
mohou být až ve výši 5
milionů korun. Starostka
znovu upozornila přítomné,
že nová hasičská zbrojnice je
rozhodně potřebná, proto
také pracujeme s projektem.
Ale bude složité hledat
dotace, bude se kombinovat
např. trojí financování, tzn.
i se zapojením Jihočeského
kraje. Vysvětlovala, že je
potřeba financovat také
přístavbu školky a školy. Pan
Pavel Klíma upozornil, že pak
bude dobré zvážit, zda bude
pro městys výhodnější z kraje
žádat o spolufinancování na
přístavbu školy nebo hasi-
čárny. Projekt tedy nyní
projektant upravuje a poté by
měla proběhnout porada se
zastupiteli a hasiči.

se nepovedla do zimy posta-
vit případná hala, domluvila
starostka ubytování Tatry
dočasně v hale Kamila
Strnada, kde se nemusí topit,
odpadne placení elektřiny.
S tímto návrhem hasiči
souhlasí.

Starostka dále uvedla, že
opravdu smysluplným řeše-
ním do delší budoucnosti je,
přemístit hasiče ze středu
obce, tak jak jsme měli
v plánu a už se nevracet k pro-
jektu hasičárny uprostřed
obce. Tím by se uvolnil
poslední volný pozemek –

Za ověřovatele zápisu navrhla
pana Jaroslava Janouška
a pana Pavla Klímu, za-
pisovatelkou jmenovala paní
Ladu Kupkovou. Všemi hlasy
schváleno. Dále konstatovala,
že zápis z minulého zasedání
byl řádně vyvěšen na úřední
desce, nebyly vzneseny
žádné připomínky a byl tudíž
schválen.

1/ Jednání zastupitelstva
Městyse Malšice zahájila
starostka Miloslava Šebková
a konstatovala, že je pří-
tomno 10 zastupitelů, zase-
dání zastupitelstva je tak
usnášení schopné a schva-
lovací kvórum činí 6 hlasů.

2/ V úvodu tohoto bodu
jednání starostka zreka-
pitulovala současný stav
požadavků, financí a pod-
mínky kolem plánovaných
investic. Projektant předložil
projekt na novou hasičskou
zbrojnici částečně zděnou za
cca 20.000.000 Kč bez DPH,
dle požadavků hasičů. Na
poradě s projektantem a už
i vedením obce bylo upřes-
něno, že zásahová jednotka
nemá 25 členů, ale cca 10 - 12
a od počtu členů se odvíjí
i cena a velikost hasičárny.
Cena za projekt byla snížena
na cca 15.000.000 Kč zmen-
šením objektu. Souběžně
s řešením projektu nové
hasičárny za kolejemi se
ozvali ze školky, že nemají
a nebudou mít kapacitu pro
naše školkové děti. Odmítají
děti, kterým byly 3 roky
a jejich maminky jsou doma
s mladším dítětem. Kapacita
MŠ je tedy dlouhodobě
naplněna, v budově MŠ není
žádná sborovna, pedagogům
chybí jakékoliv zázemí,
kancelář vedoucí učitelky je
zcela nedostačující. Projevila
se školková turistika, tzn.,
rodiče z úplně jiné obce
přihlásí k trvalému pobytu
v Malšicích k někomu svoje
tříleté dítě. Tím mu zajistí
místo ve školce. Školka ho
musí přijmout.

Starostka navrhla diskusi ke
změně projektu na výstavbu
nové částečně zděné hasi-
čárny, za 900.000 Kč. V sou-
časné době je projekt ve fázi
odevzdání studie – 50.000
Kč. Zásahovka může zatím
fungovat dole v hasičárně
jako dosud. Z pronajaté
garáže za kolejemi se Tatra
může zatím přestěhovat do
dvora hasiřárny, jak navrhl při
jednání s vedením obce pan
Hůla a nájem ukončit k po-
slednímu dubnu. Předpoklá-
dané náklady na garážování
Tatry za období 2018-2022
jsou cca 600 tis. Kč s elek-
trikou, jejíž cena se zvyšuje.
Starostka dohodla s prona-
jímatelem ukončení nájmu
k 30. 4. 2022, vyšel tak městy-
su vstříc, aniž by trval na
výpovědní době. Tatra může
až do podzimu stát ve dvoře
stávající hasičárny. Pokud by

Dále je potřeba vyřešit ne-
dostačující prostory v ZŠ,
chybí zejména na mimo-
školní aktivity a pro zázemí
zaměstnanců školy, pedago-
gických i nepedagogických,
mimoškolních aktivit. Sta-
rostka sdělila, že se vždy
přistaví z finančních důvodů
pouze třídy, ale nikdo už
neřeší místo pro vyuču-
j íc í .Škola nemá žádné
prostory pro školní družinu.

Kvůli vzniklé situaci, která
potřebuje rychlé řešení,
proběhla v pondělí 4. 4. 2022
porada zastupitelů. Debata
byla o tom, zda stavět v této
době hasičárnu a jak velkou,
perspektiva nově příchozích
hasičů do zásahovky je malá
a nepokryje „úbytek“ (věk,
nemoc, odstěhování) stáva-
jících hasičů ze zásahovky.
Přesto starostka zopakovala,
že stále bude maximálně
podporovat dětský hasičský
sport, i když nelze moc
počítat s tím, že děti až
dospějí automaticky přejdou
do zásahovky, to se neděje.
Již několik let do zásahovky
nikdo z mladých nepřešel.
Nyní možná přibudou dva
členové.

ZÁPIS z 27. zasedání
zastupitelstva  městyse Malšice
konaného dne 11. 4. 2022

Začátek:
18.00 hodin

Zasedání řídil:
starostka

Galerie Malšice

Ing. Janoušek Jaroslav,
Ing. Kašpar Pavel,
Mgr. Klíma Pavel,
Ing. Kníže Libor,
Ing. Novák Martin,

Místo konání:

Šebková Miloslava MBA

Přítomni:

Ing. Randa Antonín,
Šebková Miloslava MBA,
M r. Šedivá Hana,UD

Ing. Hejný Pavel,

Šimota Martin

Občané:

Omluveni:

Zapisovatelka:

Mgr. Pavel Klíma

Ověřovatelé zápisu:

2. Projekt hasičská zbroj
nice, přístavba ZŠ a MŠ

1. Zahájení
Návrh programu:

Ing. Janoušek Jaroslav,

5. Různé
6. Diskuse
7. Závěr

3. Rozpočtová opatření

Hůla Jiří, Mrzena Petr

4. Pozemky

Novák Petr

Kupková Lada

Pokračování na str. 5 >>>
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ZÁPIS z 27.
zasedání
objekt uprostřed obce. Může
se zpracovat výhledově
projekt na byty např.pro
seniory, nebo jakoukoliv
jinou občanskou vybavenost,
nebo podle toho na co budou
vypisovány dotace.

Stávající projekt na výstavbu
haly a zděné hasičárny
navrhli po pondělní poradě
zastupitelé změnit zatím jen
na „Halu – garážová stání se
skladovými prostorami“. To
by možná šlo zvládnout do
částky 7.000.000Kč, ale pouze
z rozpočtu městyse, protože
dotace na garážová stání
nejsou. Tato stavba má výho-
du v tom, že by hasiči měli vše
na jednom místě a k menší
hale se dá přistavovat po-
stupně podle finanční situace
obce. Na další přístavby by už
byla šance i na dotaci.

Pan Jiří Hůla v diskusi uvedl,
že vyjíždějí k zásahům větši-
nou obě vozidla, vyjíždějí do
7-8 minut od nahlášení
požáru. Vozidlo Liaz má
pouze malou cisternu, ale je

Naše JPO V (zásahová jed-
notka) nemusí mít ve výbavě
žádné cisternové auto, ale to
nikdo nechce, cisternové
auto je v obci určitě potřeba.
Za situace, kdy se do konce
dubna z nájmu hasiči vy-
stěhují, souhlasí starostka
s tím, ponechat si poslední
rok a půl (po dobu trvání
výpůjčky) i Tatru. Začala vy-
jednávat s městem Tábor,
protože ve smlouvě není, že
po ukončení nájmu Tatra
automaticky přejde do ma-
jetku městyse Malšice. Dle
informací ředitele hasičského
záchranného sboru Tábor
pana Petra Hojsáka, požadují
táborští hasiči po malšické
jednotce pouze jedno cister-
nové auto. Starostka tento
požadavek, který navrhl pan
Petr Hojsák, sdělila přítom-
ným hasičům s tím, že je
ochoten přijet na schůzku
a vše zastupitelům a hasičům
vysvětlit.

>>> Pokračování ze str. 5

v něm uloženo všechno
zásahové vybavení a Tatra se
využívá jako zásobárna vody,
protože ne všude je možnost
využití hydrantů. Pan Kašpar
se dotázal pana Mrzeny, jaké
auto by si případně vybral, na
to pan Mrzena nedokázal
odpovědět.

Pro přehlednost výdajů, které
nás čekají předložila starostka
zastupitelům schválený Pro-
gram obnovy venkova, s ko-
mentářem ohledně výdajů,
které se dají reálně předpo-
kládat v tomto nebo příštím
roce. Např. rekonstrukce stře-
chy ZŠ za cca 3.000.000 Kč,
přístavba MŠ a nástavba ZŠ za
cca 20.000.000 Kč bez
dotace, výstavba chodníků
v Malšicích za cca 8.000.000
Kč s dotací, výstavba chod-
níků v Maršově a v Oboře za
3.000.000 Kč, rekonstrukce
chodníku před KD 800.000
Kč, rekonstrukce ČOV-
čekáme navýšení vysoutě-
žené ceny vzhledem k ros-
toucím cenám o cca
5.000.000 Kč, tudíž městys se
bude spolupodílet cca
10.000.000 Kč, oprava lesní
cesty, opravy rybníků,
výstavba hasičárny cca
7.000.000 Kč, výstavba chod-
níku k okružní křižovatce –
vysoutěženo za 5.000.000 Kč,
oprava zdi kolem kostela cca
500.000 Kč, výstavba dět-
ského hřiště cca 900.000Kč,
opravy komunikací Malšice,
Čenkov, Maršov za cca
2.500.000 Kč, vodní zdroje
v Maršově a v Oboře, projekt
Podpora rodiny a seniorů
v obci cca 900.000Kč. a další,
v předpokládané výši cca
47.550.000 Kč. Nelze odhad-
nout přesně, čekáme na
přidělení dotací. Upozornila,
že škola, školka je vytápěna
naftou, může to být do
budoucna velký problém
nejen z pohledu zdražování,
náklady na elektřinu ve škole
již vzrostly o polovinu. Dále
jmenovala stavby, které mo-
hou zatím počkat jako např.
rekonstrukce elektroinstalace
v ZŠ, modernizace stropu ve
školní jídelně, oplocení teni-
sových kurtů, výměna oken
a dveří v kapli Malšice, přístup
na hřbitov v Maršově včetně
vstupní brány. Městys má
v současné době volné pro-

středky ve výši 38.000.000 Kč.
Starostka navrhla, že je
možné, pokud by se stavěla
i hasičárna půjčit si cca
10.000.000 Kč, protože měs-
tys splácí již jen 3.000.000 Kč,
to by obec nezatížilo.

Po více jak dvouhodinové
diskusi zastupitelů a zástupců
hasičů, která nikam nevedla,
navrhl pan Pavel Klíma tento
bod jednání přerušit do doby,
než budou známy všechny
parametry nové haly, podle
kterých se potom bude moci
rozhodnout o počtu cister-
nových aut. Paní starostka
požádala, aby zastupitelé
rozhodli o pokračování nebo
ukončení pro jektu za
900.000 Kč. Zadání projektu
a tedy změny stavby totiž
nejde změnit, protože projekt
byl vysoutěžen a změnily by
se podmínky pro všechny
soutěžící.

Zastupitelé se shodli na
ukončení nájmu garáže pro
hasičské auto Tatra, dále na
ukončení projektu na výstav-
bu nové hasičárny za cca
15.000.000 Kč bez DPH
z důvodu vysoké finanční
náročnosti, nemožnosti zís-
kání dotace a současné
potřeby přístavby školy
a školky. Dále se všichni
zastupitelé shodli, že bude
ustanovena pracovní skupina
složená ze zastupitelů, hasičů
a bude požádán i pan Petr
Hojsák, která přesně stanoví
podmínky a požadavky na
halu hasičů. Cena by měla být
do 7 mil. Kč, což je cena,
kterou je městys schopen
zaplatit ze svého rozpočtu
ještě v tomto roce.

Pro: 8/ Proti: 1 (M. Šimota)/
Zdržel se: 1 (P. Hejný)

3/ V tomto bodě jednání
předložila starostka zastupi-
telům 5. rozpočtové opatření

Usnesení č. 31/22/ZM:
Zastupitelstvo městyse
Malšice schválilo zastavení
Projektové dokumentace na
stavbu Hasičská zbrojnice
v Malšicích za 900.000 Kč ve
fázi studie, z důvodu nutné
změny projektu a tudíž i změ-
ny podmínek soutěže na
projekt.

Zastupitelstvo městyse
schválilo Smlouvu č. TA-
001030070363/006-KUJA
o smlouvě budoucí o zřízení
věcného břemene na po-
zemku p.č. 848/1 v kú
Dobřejice na stavbu Dobře-
jice Burian kNN.

b) Starostka seznámila za-
stupitele se zprávou Hydro-
geologické společnosti s.r.o.
o Režimním měření hladin
podzemní vody v Maršově,
kterou nechala zpracovat
firma Keramost a.s. Most.

c) Pan Josef Rýdl, který má
v pronájmu kancelář v budo-
vě čp 58 podal výpověď ke 30.
6. 2022. Starostka navrhla
vyhlásit záměr pronájmu této
kanceláře.

4/ Již na minulém zasedání
se projednávala žádost pana
Vladimíra Beneše se žádostí
o změnu územního plánu.
Vlastní pozemek p.č. 494/10
v kú Malšice, který je podle ÚP
určen na komunikaci. Na
pozemku je již postavena
nepovolená stavba. Starostka
předložila vyjádření Staveb-
ního úřadu Tábor. Ten kon-
statoval, že na pozemku
provedl kontrolní prohlídky
za účasti vlastníka pozemku
pana Beneše, kdy bylo
zjištěno, že se zde nachází
stavba skladu a další drobné
stavby, které vyžadují souhlas
nebo povolení stavebního
úřadu, tyto stavby však byly
provedeny bez souhlasu
nebo povolení stavebního
úřadu. Zastupitelé po diskusi
rozhodnutí opět odložili s
tím, že starostka zjistí jak lze
uplatnit případné odkoupení
pozemku pro komunikaci.

Usnesení č. 32/22/ZM:

5/

schválené ve své pravo-
moci.Vysvětlila paní účetní.

a) Starostka předložila za-
stupitelům Smlouvu č. TA-
001030070363/006-KUJA
o smlouvě budoucí o zřízení
věcného břemene na po-
zemku p.č. 848/1 v kú
Dobřejice na stavbu Dobře-
jice Burian kNN.

Pro: 9 / Proti: 0 /
Zdržel se: 1 (Libor Kníže)

Pokračování na str. 7 >>>

Různé



Malšický zpravodajZápis / Střípky z kronik

7

Ve fondu jsou zastoupeny
železniční stanice z území
dnešní České republiky
včetně pohraničních přecho-
dových stanic za hranicemi
a také opisy a originály kronik
z Podkarpatské Rusi z let
1923–1938. Železniční kroni-
ky jsou významným prame-
nem k poznávání historie naší
vlasti, k níž neodmyslitelně
patří železniční tratě, vlaky,
vláčky, tunely, mosty apod.

První nápad k založení že-
lezničních pamětnic uveřejnil
časopis Železniční revue
v roce 1919. Jeho autorem byl
přednosta Stanice Chlumec
nad Cidlinou František Bek
(narozen 1873). Ten napsal:
„Přišel jsem k překvapujícímu
poznání, jak místní historik ve
svých pracích kuse a nevší-
mavě odbýval dějiny dráhy,
která celému kraji vtiskla svůj
ráz, bez níž by město a okolí
naprosto nemohly býti tím,
čím jsou dnes.“…. „Snad by se
myšlenky mohlo ujmouti
samo ministerstvo železnic,
učiniti je obligatorním a vy-
dati rámcový pokyn, jak knihy
založiti a vésti.“ Výnos Mini-
sterstva železnic z dubna
1923 byl inspirován zákonem
č. 211/1921 Sb., o pamětních
knihách obecních a zejména

uložena v Národním archivu
v Praze ve fondu Sbírka
staničních kronik. Fond
obsahuje opisy a originály
více než 1400 pamětních
knih železničních stanic,
v malé míře služeben
automobilové dopravy z let
1923–1952, výjimečně až
k roku 1961.

46. Střípky z kronik
Při svém bádání po historii
Malšicka jsem narazil i na
jednu poměrně kuriosní
kroniku, a sice na Pamětní
knihu staničního úřadu
Malšice, která je uložena ve
fondu Ředitelství státních
drah v Praze. Kronika byla
založena 1. dubna 1946 a ob-
sahuje velmi pěkný souhrn
dějin železniční elektrifiko-
vané dráhy Tábor – Bechyně.
Jelikož se s touto stavbou
započalo v květnu 1902, letos
slavíme 120. výročí těchto
počátků naší „Elinky“.

Železniční trať Tábor–Bechy-
ně je nejstarší meziměstskou
elektrickou dráhou nejen
u nás, ale i ve střední Evropě!
Je dílem známého elektro-
technika a vynálezce Fran-
tiška Křižíka. Z technického
hlediska se dala Bechyňka
přirovnat k malému zázraku.
Železniční vagóny byly os-
větlené, vytápěné, vyba-
vené přenosnými telefony
a bleskosvody na střechách.
Na svoje dílo mohl být
František Křižík právem pyšný
a jistě také byl, když řekl:
„Výstavbou bechyňské dráhy
chtěl jsem dokázat, že český
člověk umí tolik, co jiní
a někdy i mnohem více“.
Bechyňka zůstává v provozu
dodnes, v letní sezóně se
konají i velmi oblíbené
nostalgické jízdy. Važme si
této technické památky, která
proslavuje i Malšice!

Věřím, že doslovný opis
malšické železniční kroniky
bude mým důstojným pří-
spěvkem ke 120. výročí
zahájení stavby. Pamětnice je

jeho prováděcím nařízením
č. 211/1921 Sb. (některé věty
doslovně přejal). Výnos ze
dne 17. října 1923 podepsal
ministr Jiří Stříbrný. Jeho
autorství lze připsat Jindřichu
Šindelářovi (1879-1937), orga-
nizátorovi Československého
železničního archivu. Jako
velmi důležité se ukázalo
nařízení vést opisy těchto
kronik. Za druhé světové
války byly totiž na základě
nařízení říšského protektora
protektorátními úřady roku
1940 železniční kroniky zni-
čeny (spáleny) a opisy kronik
po válce sloužily jako podklad
pro obnovení pamětní knih
v případě zničení originálu
(asi 15 originálů se docho-
valo).

Mgr. Alois Sassmann

Ihned po osvobození byl dne
1. června 1945 vydán návrh
archiváře Miloslava Štěpána
(1891-1956) o obnovení žele-
zničních pamětních knih.
Zavedly se pro ně zvláštní
tiskopisy a železniční archiv
vydal kronikářům opisy pro
obnovení zničených origi-
nálů. Výnos o nových
železničních kronikách vyšel
v Úředním věstníku mini-
sterstva dopravy v červnu
1947. Se zánikem Ústředního
dopravního archivu byly
opisy kronik předány v břez-
nu 1962 Státnímu ústřednímu
archivu v Praze. Některé
kroniky však zůstaly na želez-
ničních stanicích a při jejich
rušení (zejména v letech
1998-2000) došlo k jejich
ztrátě či zničení, případně
skončily v soukromých ru-
kou. To naštěstí nebyl případ
malšické železniční kroniky,
kterou od příštího Malšického
zpravodaje budu přepisovat.

Z Pamětní knihy staničního úřadu Malšice 01

Pro: 10 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

Usnesení č. 34/22/ZM:

6/ Diskuse

Zastupitelstvo městyse
schválilo vyhlášení záměru
pronájmu kanceláře v bu-
dově č.p. 58, obálkovou
metodou s nejnižší nabídko-
vou cenou pronájmu 1000
Kč měsíčně.

zapsala :

Usnesení č. 33/22/ZM:

Zastupitelstvo městyse za-
mítlo prodej části pozemku
p.č. 313/5 v kú Dobřejice.

Pro: 10 / Proti: 0 / Zdržel se: 0

d) Žádost o prodej části
pozemku p.č. 313/5 v kú
Dobřejice podali manželé
Frýdovi, Přepeře. Důvodem
žádosti bylo parkování cizího
karavanu, z kterého probíhal
v sezoně nepovolený prodej.
Karavan je omezuje v pří-
stupu na vlastní pozemek, na
kterém mají chatu. Zastu-
pitelé se po diskusi shodli na
zamítnutí žádosti prodeje
pozemku městyse z důvodu
přístupu veřejnosti podél
Lužnice.

e/ Starostka informovala
o úplné uzavírce komunikace
II/137 Slapy-Malšice z důvodu
opravy povrchu v termínu 2.
5. - 31. 5. 2022. Zveřejní ve
Zpravodaji, na úřední desce.

f) Dále starostka informo-
vala zastupitele o zadání
studie revitalizace náměstí
Ing. Arch. Stanislavu Kotrč-
kovi. Na revitalizace náměstí
budou vypsány dotace.

Do diskuse se už nikdo
nepřihlásil.

7/ Závěr
Na závěr starostka poděko-
vala všem přítomným za
účast a v 20.35 hodin zase-
dání zastupitelstva ukončila.

Lada Kupková

starostka:

Ing.Jaroslav Janoušek
Mgr. Pavel Klíma

ověřili:

Miloslava Šebková MBA

>>> Pokračování ze str. 6

„Elinka“, akad. malíř Jiří Bouda (2002), archiv autora.
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Knihovna / Zajímavost Zdeny Houskové / Zásilkovna

Pár řádků z knihovny

Z nově zakoupených knih
vám tentokrát nabídnu
naučnou literaturu pro děti.

Jedná se o komiksové zpra-
cování kultovního animova-
ného seriálu! Určitě si řada
z vás vzpomene na tento
francouzský kreslený seriál
z poloviny 80. let v televizi,
jehož úkolem bylo přístup-
nou formou zprostředkovat
divákům (zejména těm mlad-
ším) stavbu jednotlivých částí
lidského těla.

Vydejte se spolu s Maestrem
a jeho přáteli do hlubin lid-
ského těla. Sledujte, jak bojují
s viry a bakteriemi a starají se
o to, aby zůstalo zdravé
a šlapalo jako hodinky. Ob-
jevte, jak funguje nejdoko-
nalejší počítač na světě –
lidský mozek.

Seznámíte se s neurony –
mozkovými buňkami – které
mají funkci poslů a rychlostí
blesku doručuj í pokyny
z mozku do celého těla.

Ve středu 30. března při cestě

Táborem jsem uviděla po-

dobnou lidovou tvořivost.

Ať nám ten humor vydrží.

Budeme jej potřebovat.

My, dříve narození, pama-

tujeme z roku 1968 cedule

na obchodech v Táboře,

které vyzývaly okupační

vojska pěti států Varšavské

smlouvy k odchodu z území

Československa.

Zdena Housková

Cedule

Knihovna městyse Malšice pořádá vzdělávací přednášku

Jarní očista bylinkamiJarní očista bylinkami

Bylinkářka Hanka Binková z Bítovan
17. 5. 2022 od 17.30 h.

Galerie městyse Malšice
Jak restartovat tělo na jaře pomocí bylinek? Správné kombinace
a postupy Vám v přednášce představí bylinkářka Hana Binková.

Jako dívka našla na půdě herbář po své praprababičce. A její učení
o bylinkách tím začalo. Která bylina je dobrá na kašel, rýmu, špatné
spaní či všudypřítomný stres? Na místě bude možnost zakoupení
bylinných čajů a dalších produktů.

TIP od Hanky: ěSlzovka obecná - nejstarší obilovina, denní dávka jsou dv polév.
lžíce, va í se v 1/2l vody, velice pomalu. Do odvaru nakrájíte kousek zázvoruř

ř č ř ěa p idáme lži ku sko ice. Pijeme v této "virové dob " jako preventivní nápoj na
zvýšení imunity a posílení organismu.

Zjistíte, že v našem těle je přes

650 svalů a každý z nich má

svoji nezaměnitelnou funkci.

Naučíte se, jak svaly správě po-

užívat, aby se nepoškodily.

Dozvíte se také zajímavé

informace o tukové tkáni

a tucích a jejich významu pro

naše zdraví.

Objevte, jak je postavena

nejdokonalejší stavba na

světě – lidská kostra. Tato

křehká a zároveň pevná

konstrukce se skládá z více

než dvou set kostí. Podepírá

lidské tělo a chrání jeho nej-

zranitelnější části – mozek,

srdce či plíce.
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Jarní očista bylinkami

Zazpíváme si s nimi písničky
známé i již pozapomenuté
a pohovoříme s přáteli. Jsou
to příjemné páteční večery.
Nejbližší příští bude pátek 8.
dubna, a pak druhý pátek
v květnu a červnu. Pánové
a dámo, už se na vás těšíme.

Již od loňského roku, jak-
mile to předpisy dovolily,
pořádá každý měsíc pro-
vozovatel restaurace v kul-
turním domě pan Michal
Polívka Country večer ve
spolupráci s partou hudeb-
níků z místních zdrojů.

Zdena Housková

Country U Michala

Starostka přivítala u stro-
mečku, ale velikonočního.
Když jsme nemohli na Vá-
noce, tak se potkáme na
Velikonoce. Ve dvě hodiny
odpoledne se nás v neděli 10.
dubna sešlo na 200 občanů
v Galerii v Malšicích. Hned
u vchodu nás vítalo slané
a sladké občerstvení s ús-
měvem paní Brunové. Slečny
ze školy roznášely na talířcích
dobroty na ochutnání.

Pod vedením m.j. paní Ry-
jáčkové si mohly děti samy
namalovat upečené perníčky.
Zaujalo nás vyšívání z rybích
šupin. Paní Petra Štenglová
s kolegyněmi pomáhala zá-
jemcům navlékat šperky
z korálků. Vlastnoručně uple-
tená pomlázka se o Veliko-
nocích hodí. Mohli jsme se
pokochat i koupit velikonoční

Velikonoce v Galerii Malšice
vazby z ruky paní Miluše
Hejné, které s úsměvem
nabízela Alena Pařízková
a kolegyněmi.

Mnoho rodin si odneslo tašky
zde ozdobené modrotiskem.
K vidění byly dřevěné vý-
robky, vyšívané ozdoby,
malovaná a rytá vajíčka
(i vajíčka vytvořená panem
Františkem Peterkou), oz- Zdena Housková

Malé děti tancovaly, my velcí
jsme si zazpívali a celkově to
bylo krásné odpoledne.
Děkujeme pořadatelům za
společné chvíle s přáteli.

doby ze včelího vosku. Zdi
zkrášlily práce dětí z kolektivu
Malšické paličky. Po celou
dobu nám pro radost hrála
parta hudebních nadšenců,
která účinkuje pod jménem:
Jen tak.

HUDEBNÍ
PÁTKY

U MICHALA
Skupina

KDYSIKLUCI
hrají a zpívají

country + western

KDY?:
pátky

od 19.30 hodin
13.5. a 10.6.
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Plánovaný termín uzavírky:   2.5. – 31.5. 2022

Jedná se o úsek od konce Slap (konec obce - cedule) – začátek Malšice
(začátek zástavby) v km 36,898 – 40,118 v celkové délce 3,220 km

D :OPRAVNÍ OMEZENÍ
•
•

Úplná uzavírka po celou dobu výstavby, objízdná trasa je vedena přes Lom do Malšic obousměrně.
Autobusové spojení na linkách vedena po objízdné trase, zastávky ,,Slapy, šlecht. stanice“
a  ,,Slapy, Červený dvůr, rozcestí“ budou zrušeny bez náhrady.

•
•
•

Linka MHD č.30 do Dražiček zachována s částečným omezením během pracovních postupů.
Průjezd do obce Dražičky od Slap a do Slap  bude část. omezen v průběhu výstavby, úplně omezen pro vozidla nad 3,5 t
Ostatní odbočky na trase budou vyloučeny

P DOSTUP VÝSTAVBY S MOŽNOU KOLIZÍ PŘÍJEZDU DO A Z RAŽIČEK
•
•
•
•

2. 5. – 4. 5.  frézování povrchu s odvozem – průjezd možný, pokud nebude fréza v místě odbočení (4.5.)
5. 5. – 9. 5.  recyklace za studena – dtto (8. – 9. 5.)
Technologická přestávka 2 dny
12. 5. – 21. 5. aplikace postřiků a asfaltových vrstev – průjezd možný po vychladnutí položené vrstvy
dle dispozic stavby (16. – 17. 5., 21. 5.)

• Do konce měsíce čištění příkopů, zřízení nezpevněné krajnice, zřízení vodorovného značení
– průjezd umožněn s ohledem na prováděné práce (technika v trase, čerstvý nástřik apod.)

• Termíny mohou částečně ovlivnit klimatické podmínky.
Ing. Michal  Talpa

stavbyvedoucí provozu Jih

ad. A BUDE … ANEB A MÁME TO … V E!K V TA AR ŠN CE L

Lucie Váchová

Děti z MŠ Malšice a žáci 1. - 4.
tříd ZŠ Malšice dostaly pa-
pírovou tašku a jejich úkolem
bylo vymyslet si masku, a tu
z tašky vyrobit. Děti malovaly,
polepovaly, vystřihávaly, mas-
ky se jim opravdu povedly!
Sešli jsme se společně na
hřišti TJ Malšice, kde se děti
s maskami vyfotily. Připravili
jsme několik zábavných
fotokoutků, sportovní dráhy
pro zahřátí a nechyběla ani
odměna. Fotky masek si
můžete prohlédnout v chod-
bě COOP Jednoty Malšice
a všechny fotky jsou na
stránkách školy ve fotogalerii
Klubu přátel školy. Děkujeme
rodičům za podporu dětí
v jejich kreativitě a škole
a školce za spolupráci.

I letos jsme nemohli uspo-
řádat náš tradiční karneval,
a tak jsme připravili akci:
Výroba masky – z tašky!

Za KPŠ
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Muži

Jaro ještě naplno nevypuklo,
ale fotbalové trávníky již
začínají ožívat. Také týmy TJ
Malšice se již naplno věnují
přípravě ve venkovním pro-
středí a těší se na první jarní
zápasy. Areál malšického
hřiště je již připraven k prv-
ním bojům o body do tabulky.

Muži TJ Malšice uspěli také
v druhém pohárovém zápa-
se. Na těžkém terénu a sou-
peřově hř i š t i p ředved l i
v souboji s Ratibořskými Ho-
rami dobrý výkon. Po vítězství
3-1 zaslouženě postoupili do
finále poháru. O celkové
vítězství a zisk poháru budou
bojovat s týmem Sokola
Myslkovice, termín zápasu
ještě není určen.

Jarní část sezóny 2021/22

V týmu mužů během zimní
přestávky nedošlo ke změ-
nám. V jarní části soutěže se
budou svěřenci V. Kráma a M.
Švece snažit udržet umístění
v popředí tabulky.

Muži TJ Malšice postoupili do finále Poháru OFS
Starší žáci

Zápasy FC HD2D

Martin Neuwirth

Také u týmu žáků nedošlo ke
změnám. Tým trenéra Neu-
wirtha byl po podzimní části
soutěže na krásném třetím
místě a toto se bude snažit
určitě udržet. Kluci během
zimní přestávky poctivě
trénovali a před začátkem
soutěže dokázali v příprav-
ném zápase porazit tým
Sokola Sezimovo Ústí. Domá-
cí zápasy odehraj í žáci
většinou v neděli dopoledne
od 10.00 hod.

Také v jarní části soutěže uvi-
díme na malšickém trávníku
tým FC HD2D. Jako hrací
termín domácích zápasů si
zvolil sobotní odpoledne,
začátek zápasů bude od 13.30
hodin.

předseda TJ Malšice

Rozpis fotbalových zápasů jaro '22
M TJ MUŽI ALŠICE
NE

SO

SO

SO

SO

NE

SO

SO

NE

SO

16,00

16,00

17,00

14,00

16,00

15,00

17,00

16,00

16,00

16,00

Radětice

Malšice

Rat. Hory

Myslkovice

Březnice

Malšice

Sokol S. Ústí "B"

Malšice

Řepeč/Opařany

Malšice

-

-

-

-

-

-

-

-

-

-

Malšice

Tučapy

Malšice

Malšice

Malšice

Vlastiboř

Malšice

Meteor "B"

Malšice

Dražice "B"

S TJ MTARŠÍ ŽÁCI ALŠICE
-

-

-

-

-

-

-

-

-

NE

NE

PÁ

ČT

NE

NE

NE

NE

NE

Veselí n.L.

Chýnov/Vožice

Malšice

Planá n.L.

Malšice

Tučapy

Malšice

Stádlec

Malšice

Malšice

Malšice

Meteor "B"

Malšice

Bechyně

Malšice

Jistebnice

Malšice

Táborsko "C"

Muži FC HD2D - domácí zápasy na hřišti v Malšicích
-

-

-

-

-

SO

SO

SO

SO

SO

13,30

13,30

13,30

13,30

13,30

HD2D

HD2D

HD2D

HD2D

HD2D

Červený Kůň

Košice

Vlkov

Ml. Vožice "B"

Bechyně

10,00

13,30

16,30

17,00

10,00

10,00

10,00

17,00

10,00

10.4.

16.4.

23.4.

30.4.

14.5.

22.5.

28.5.

4.6.

12.6.

18.6.

17.4.

24.4.

29.4.

5.5.

15.5.

22.5.

29.5.

5.6.

12.6.

16.4.

7.5.

21.5.

4.6.

18.6.

Několik rodin se nás domlu-
vilo, že se společně sejdeme
a uděláme hezké odpoledne
našim dětem, vnoučatům
i sobě. Po dohodě jsme se
sešli v restauraci v kulturním
domě. Vedoucí pan Polívka
byl velice vstřícný, zajistil
hudbu, osvětlení, program.
Slíbil, že možná přijde i kou-
zelník. Vyšlo to. Kouzelník
přišel a jeho vystoupení

Kultura na kulturáku:
Opravdu přišel

mohly sledovat i další děti -
hasičata, jež ve stejnou dobu
měly svůj program v kultu-
ráku.

Zdena Housková

Odpoledne se vydařilo, děti
se vyřádily, my dospělí jsme si
mohli popovídat a všem se
akce moc líbila. Pane Michale,
moc Vám děkujeme.

Zdena Housková

Pokud byste šli na pro-
cházku okolo naší školy,
podívejte se do oken, jak
nám škola ožila. Je plná

nejen dětí, ale i zajíců. Radost

pohledět. Teď už určitě jaro

přijde.

Jaro - Zajíci ve škole



Vydává: Městys Malšice, Malšice 131, 391 75 Malšice, : 00252522, tel.: 381 277 488, web: www.malsice.eu, občasník registrovaný pod evidenčním číslem E 10478,
náklad 700 výtisků / Pavel Křížovský - ©2022 (za obsahové chyby neručím)

IČ MK ČR
Grafika a sazba KREDIT

Malšický zpravodaj Výluky Českých drah

202 - TÁBOR – BECHYNĚ (A ZPĚT)

TÁBOR - BECHYNĚ
Nahrazení náhradní
autobusovou dopravou

U vlaků dotčených výlukou může dojít k omezení poskytovaných služeb. Bližší informace
o omezení služeb najdete na webových stránkách www.cd.cz, v mobilní aplikaci Můj vlak nebo
na Kontaktním centru (e-mail - info@cd.cz, tel. 221 111 122).

České dráhy, a.s. se Vám omlouvají za vzniklé komplikace a děkují za pochopení.
SŽ, s.o. | České dráhy, a.s. tel: +420 221 111 122, www.cd.cz, e-mail: info@cd.cz, mobilní aplikace Můj vlak

Národní dopravce

Výluky a omezení provozu

Umístění zastávek náhradní autobusové dopravy: - před nádražní budovou | - na autobusové zastávce "Tábor, Horky žel. zast." I - před
nádražní budovou | - v obci na návsi | –na autobusové zastávce u nádražní budovy | - na autobusové zastávce "Malšice, Čenkov"
|T - na autobusové zastávce "Malšice, Třebelice" | - na autobusové zastávce "Malšice, Všechlapy" | - na autobusové zastávce
"Bechyňská Smoleč" | - před nádražní budovou | - na autobusové zastávce "Sudoměřice u Bechyně, Bežerovice, rozcestí" |
zastávka - na autobusové zastávce "Sudoměřice u Bechyně, nákl. nádraží I" | - před nádražní budovou

Tábor Horky u Tábora Slapy
Libějice Malšice Čenkov u Malšic

řebelice Všechlapy Bechyňská Smoleč
Sudoměřice u Bechyně Bežerovice Bechyně

Bechyně

Vážení cestující, provozovatel dráhy SŽ, s.o. informuje, že ve
výše uvedeném termínu
na trati 202 - Tábor – Bechyně (a zpět) . Dopravce České
dráhy, a.s. proto musí přistoupit k následujícím opatřením:

proběhne v úseku Tábor - Bechyně
výluka

25. - 27. 4. 2022
vždy od 7:40 hod. do 16:50 hod.

Po dobu výluky jsou vlaky Os 28404 před začátkem výluky a dále Os 28407, 28406, 28409, 28408,28411, 28410, 28413, 28412, 28415,
28414, 28417, 28416 a po skončení výluky ještě Os 28419 náhradní dopravy v úseku Tábor – Bechyně.nahrazeny autobusy

202 - TÁBOR – BECHYNĚ (A ZPĚT)

TÁBOR - BECHYNĚ
Nahrazení náhradní
autobusovou dopravou

Umístění zastávek náhradní autobusové dopravy: - před nádražní budovou | - na autobusové zastávce "Tábor, Horky žel. zast." I - před
nádražní budovou | - v obci na návsi | –na autobusové zastávce u nádražní budovy | - na autobusové zastávce "Malšice, Čenkov"
|T - na autobusové zastávce "Malšice, Třebelice" | - na autobusové zastávce "Malšice, Všechlapy" | - na autobusové zastávce
"Bechyňská Smoleč" | - před nádražní budovou | - na autobusové zastávce "Sudoměřice u Bechyně, Bežerovice, rozcestí" |
zastávka - na autobusové zastávce "Sudoměřice u Bechyně, nákl. nádraží I" | - před nádražní budovou

Tábor Horky u Tábora Slapy
Libějice Malšice Čenkov u Malšic

řebelice Všechlapy Bechyňská Smoleč
Sudoměřice u Bechyně Bežerovice Bechyně

Bechyně

Vážení cestující, provozovatel dráhy SŽ, s.o. informuje, že ve
výše uvedeném termínu
na trati 202 - Tábor – Bechyně (a zpět) . Dopravce České
dráhy, a.s. proto musí přistoupit k následujícím opatřením:

proběhne v úseku Tábor - Bechyně
výluka

1. a 2. 6. 2022
vždy od 7:40 hod. do 16:50 hod.

Po dobu výluky jsou vlaky Os 28404 před začátkem výluky a dále Os 28407, 28406, 28409, 28408,28411, 28410, 28413, 28412, 28415,
28414, 28417, 28416 a po skončení výluky ještě Os 28419 náhradní dopravy v úseku Tábor – Bechyně.nahrazeny autobusy

202 - TÁBOR – BECHYNĚ (A ZPĚT)

TÁBOR - BECHYNĚ
Nahrazení náhradní
autobusovou dopravou

Umístění zastávek náhradní autobusové dopravy: - před nádražní budovou | - na autobusové zastávce "Tábor, Horky žel. zast." I - před
nádražní budovou | - v obci na návsi | –na autobusové zastávce u nádražní budovy | - na autobusové zastávce "Malšice, Čenkov"
|T - na autobusové zastávce "Malšice, Třebelice" | - na autobusové zastávce "Malšice, Všechlapy" | - na autobusové zastávce
"Bechyňská Smoleč" | - před nádražní budovou | - na autobusové zastávce "Sudoměřice u Bechyně, Bežerovice, rozcestí" |
zastávka - na autobusové zastávce "Sudoměřice u Bechyně, nákl. nádraží I" | - před nádražní budovou

Tábor Horky u Tábora Slapy
Libějice Malšice Čenkov u Malšic

řebelice Všechlapy Bechyňská Smoleč
Sudoměřice u Bechyně Bežerovice Bechyně

Bechyně

Vážení cestující, provozovatel dráhy SŽ, s.o. informuje, že ve
výše uvedeném termínu
na trati 202 - Tábor – Bechyně (a zpět) . Dopravce České
dráhy, a.s. proto musí přistoupit k následujícím opatřením:

proběhne v úseku Tábor - Bechyně
výluka

3. 6. od 7:40 h.
do 16.6.2022 do 16:50 nepřetržitě

Po dobu nepřetržité výluky jsou náhradní dopravy v úseku Tábor – Bechyně. Vlak Os 28404 bude již
nahrazen dne před začátkem výluky a dne . po skončení výluky bude ještě nahrazen Os 28419.

všechny vlaky nahrazeny autobusy
3. 6. 16. 6 náhradní dopravou


